
 

 

 

Број:  01/5-50-1-5-49/10 

Сарајево, 22. 03. 2010. године 

 

З А П И С Н И К 

 са 49. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 22. 03. 2010. године  

 

Сједница је одржана 22. 03. 2010. године, с почетком у 13.15 часова. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Селим Бешлагић, Бранко Докић, 

Славко Матић, Шемсудин Мехмедовић, Хусеин Нанић и Мехмед Суљкановић. 

Одсуствовали су Садик Бахтић, Жељко Кузмановић и Саво Ерић. 

 

Сједници су још присуствовали: Влатко Дрмић, савјетник министра комуникација и 

транспорта БиХ,  Миланка Суџум, шеф Одсјека за комуникације у Министарству 

комуникација и транспорта БиХ, Марија Путица, предсједавајућа Управног одбора 

Радио-телевизије БиХ, Нермин Дурмо, в.д. генералног директора РТВБиХ, Синиша 

Петровић, руководилац Одјела за уређење радио-фреквентног спектра у Регулаторној 

агенцији за комуникације, Емир Повлакић, руководилац Сектора за дозволе, 

дигитализацију и кординацију у емитовању Регулаторне агенције за комуникације, 

Ненад Пандуревић, секретар Комисије за спољну и трговинску политику, царине, 

саобраћај и комуникације Дома народа, Зоран Бркић, виши стручни сарадник у 

Сектору за односе с јавношћу, и Ахмед Јаловичић, секретар Комисије за саобраћај и 

комуникације. 

 

Сједницом је предсједавао Бранко Докић, предсједавајући Комисије. 

 

За сједницу је предложен сљедећи 

Д Н Е В Н И   Р Е Д   

 

1. Усвајање Записника са 48. сједнице Комисије; 

2. Разматрање дописа Управног одбора РТВ БиХ у вези са средњоталасним 

одашиљачем у Доњем Моштру; 

3. Текућа питања 

- Извјештај о активностима Енергетске заједнице за 2009. годину.          

 

Дневни ред усвојен је једногласно. 

 

Ад. - 1.  Усвајање Записника са 48. сједнице Комисије  

Записник са 48. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 
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Ад. - 2.  Разматрање дописа Управног одбора РТВБиХ у вези са средњоталасним 

            одашиљачем у Доњем Моштру  

 

Предсједавајући је дао ријеч предсједавајућој Управног одбора Радио-телевизије БиХ 

Марији Путици, која је указала на проблеме у раду и одржавању средњоталасног 

одашиљача у Доњем Моштру.  

Након тога отворена је расправа у којој су учествовали сви чланови Комисије, Марија 

Путица, Нермин Дурмо, Синиша Петровић, Емир Повлакић, Миланка Суџум и 

Влатко Дрмић. 

 

Након расправе, Комисија је једногласно усвојила сљедеће закључке: 

  

1. Комисија за саобраћај и комуникације сугерише Управном одбору Радио – 

телевизије БиХ да у сарадњи са Савјетом министара БиХ и Регулаторном 

агенцијом за комуникације БиХ започне активности на санирању и 

технолошком осавремењивању (дигитализацији) МW одашиљача Доње 

Моштре, водећи рачуна о очувању државног ресурса 612 MHz, са прецизно 

утврђеним роковима почетка и завршетка активности. 

2. Тражи се од Регулаторне агенције за комуникације да у што краћем року 

достави Комисији став о захтјеву Управног одбора Радио-телевизије БиХ по 

питању средњоталасног одашиљача у Доњем Моштру.  

 

Ад. - 3. Текућа питања 

 

- Извјештај о активностима Енергетске заједнице за 2009. годину.          

 

Комисија је примила к знању Извјештај о активностима Енергетске заједнице за 2009. 

годину.  

 

Шемсудин Мехмедовић замолио је Марију Путицу да укратко информише чланове 

Комисије о разлозима неусвајања Статута Корпорације јавних РТВ сервиса. 

Марија Путица истакла је да је усвајање Статута Корпорације прије свега интерес  

РТВБиХ, али да то није било могуће због неусклађености закона о ентитетским јавним 

сервисима са Законом о Јавном РТВ систему БиХ. Народна скупштина Републике 

Српске усвојила је измјене којима се без њене сагласности имовина Радио-телевизије 

Републике Српске не може пренијети  на Корпорацију. Измјенама Закона о Јавном РТВ 

сервису Федерације БиХ предвиђено је да Федерална радио-телевизија располаже 

средствима оствареним од маркетинга, што је у супротности са Законом о Јавном РТВ 

систему БиХ. Пошто је Предлогом статута Корпорације БиХ који је сачинила 

експертна група BBC-ја предвиђено да се имовина Радио-телевизије Републике Српске 

не преноси на Корпорацију, те стога Корпорација не би могла фунционисати, РТВБиХ 

није могла подржати такав предлог статута. 
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Сједница је закључена у 14.45 часова. 

 

  

СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                  ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                   Ахмед  Јаловичић                                            др Бранко Докић                     

   

 

 

      Достављено: 

      

 ИНДОК-у 

 а/а 


